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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR  ZAMET 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/11-34/8 
URBROJ:  2170/01-09-10-11-2 
Rijeka,  28. rujna 2011. 
                                  

   
ZAPISNIK 

SA  14. SJEDNICE VMO  
 

14. sjednica VMO Zamet, održana je u četvrtak 22. rujna 2011. godine  s početkom u 17,00 sati u 
prostorijama MO Zamet, u Ulici Bože Vidasa bb, Rijeka.     

Nazočni: 
- Dragan Hinić, član Vijeća 
- Dino Jardas, član Vijeća 
- Ivica Prtenjača, član Vijeća 
- Boris Scutari, član Vijeća 
- Vojmir Turak, predsjednik Vijeća                                
- Marija Cuculić, tajnica Vijeća 
 
Ostali nazočni: 
- Ivica Mandekić i Goran Grudić iz Web službe Grada Rijeke 
- Zdenko Nikšić, Rijekapromet d.d. 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
- Milan Jurić,  zamjenik predsjednika Vijeća 
- Gordan Kauzlarić, član Vijeća 
 
Sjednicu je otvorio predsjenik Vijeća Vojmir Turak i pozdravio nazočne. 
 
Usvajanje zapisnika sa 13. sjednice VMO Zamet. 

• Zapisnik sa 13. sjednice usvojen je jednoglasno. 
 

Predsjednik je  predložio  slijedeći 
 

DNEVNI RED 
1. Prezentacija Web-a Grada Rijeke 
2. Komunalni radovi u 2011. 
3. Odluka o ostatku sredstava po prioritetima u 2011. g 
4. Program rada za 2012. godinu 
5. Razno: podnesci i informacije   

 
Dnevni red je jednoglasno  prihvaćen. 
 
AD 1 

U prvom dijelu sjednice održana je prezentacija web-a Grada Rijeke koju su održali Ivica Mandekić i Goran 
Grudić. Upoznali su nazočne s WEB resursima Grada Rijeke koji obuhvaćaju portale www.rijeka.hr, 
www.mojarijeka.hr, eUsluge Grada Rijeke te WEB stranice mjesnih odbora.  
 
Zaključak: Nazočni članovi Vijeća MO izrazili su zadovoljstvo prezentacijom i spoznajom da putem oba 
portala mogu još efikasnije i kvalitetnije prezentirati svoje aktivnosti. 
 

 

AD 2 
 
Predsjednik Vijeća MO u uvodu je izvijestio o stanju radova po Prioritetima za 2011. godinu. Dio radova 
ureñenja zelenih površina i ureñenja dječjeg igrališta (u Ulici Bože Vidasa), a iz nadležnosti OGU za 
komunalni sustav realizirat će se  u listopadu. Osvrt je dao i na radove na kanalizaciji  koji se izvode kao 
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investicija Grada u ulicama Ludvetov breg, Ante Mandića i Berte Jardas. 
Zdenko Nikšić, zadužen za realizaciju prioriteta iz nadležnosti Rijekapromet d.d. izvijestio je da su realizirani  
zahvati: ureñenje stubišta i postava rukohvata u Ulici Bože Vidasa kod kućnih brojeva 9, 15 i 21, ureñenje 
pješačke staze u Ulici Bože Vidasa kućni broj 14 prema novoj cesti i Osnovnoj školi, sanacija i produženje 
postojećeg stubišta u dijelu Ulice Slavka Tomašića. U tijeku su radovi Ureñenje pješačke staze preko pruge 
u Uici Milutina Bataje kod kućnog broja 5, ureñenje pješačke staze sa sjeverne strane Centra Zamet  prema 
Ulici Obitelji Sušnja kućni broj 2, ureñenje parkirališta istočno od zgrade u Ulici Ivana Ćikovića Belog kućni 
broj 8 A prema Ludvetovom bregu. Do kraja godine realizirat će se ureñenje parkirališta i prilaza zgradi u 
Ulici braće Fućak kod kućnog broja 5a i  tehnička priprema za ureñenje raskrižja izmeñu Primorske ulice i 
Ulice Vladivoja i Milivoja Lenca kod kućnog broja 27. 
 
 Zaključak: 

• Vijeće  MO prima na znanje sva priopčenja  
 
AD 3 
 
Zdenko Nikšić, zadužen za realizaciju prioriteta iz nadležnosti Rijekapromet d.d. izvijestio je da je MO Zamet 
preostalo sredstava u iznosu od 184.086,42 po prioritetima za 2011. godinu. Razlike su nastale usljed 
razlika planiranih i ugovorenih sredstava. Stoga je potrebno predložiti dodatne lokacije. 

Zaključak:  
• Vijeće  MO prima na znanje izvješće 
• Dogovoreno je jednoglasno da će se do naredne sjednice pripremiti dodatne lokacije sukladno 

ostatku sredstava i mogućnosti realizacije (lokacije  koje je stručna služba obradila iz lista prioriteta i 
za koje nije potrebna tehnička priprema) 

 
AD 4 
Predsjenik Vijeća je podsjetio članove Vijeća da je u skladu s Poslovnikom potrebno donijeti Program rada 
za 2012. godinu. Krajnji rok je 15. listopada, a program iz područja kulture do 1. listopada.  
Tajnica je izvijestila da prilikom donošenja programskih aktivnosti po pojedinim područjima (kulture, sporta, 
brige o djeci i drugo) je potrebno imenovati  odgovornu osobu za realizaciju. Programe treba izraditi prema  
uputama i utvrñenoj metodologiji za svaku vrstu programa. Nakon kraće rasprave donesen je jednoglasno 
sljedeći 
Zaključak: 

• Vijeće prima na znanje sva priopčenja 
• Vijeće donosi programske aktivnosti kulture za 2011. godinu. Nosioci realizacije su Vomir Turak, 

predsjednik Vijeća i Dino Jardas, član Vijeća imenovan  za područje kulture. 
 
 
AD 5 
Razno  
Podnesci grañana: 

• Razmatrane su zamolbe grañana za izmještanje kontejnera za kućni otpad u ulicama Braće Cetina 
8 i Marijana Stepčića 11 

Zaključak:  
-  Vijeće MO Zamet podržava grañane u zahtijevima za ismještanje kontejnera  
- smatara takoñer da utvrñivanjem lokacija postavljanja kontejnera za kućni otpad, riješio  bi se sve učestaliji 
problem pojedinačnog micanja kontejnera  i premještanja. Utvrñivanjem lokacija za veći dio kontejnera 
moglo bi se napraviti podeste, te bi se na taj način spriječilo "šetanje" kontejnera i njihovo uništavanje.  
 

• Razmatrane su zamolbe Borisa Acingera, Ante Mandića i Srñana Srdoča vezano uz regulaciju 
prometa. 

Zaključak: 
Vijeće MO je podržalo grañane i zaključilo da nije stručno po pitanju donošenja odluke regulacije prometa, 
stoga će zamolbe  dostaviti stručnim službama Grada i Rijekaprometa na rješavanje.  
   

• primjedba grañana u pogledu izvedenih radova (stepenice u ulici Slavka Tomašića) oštećenja 
znakova, ogledala  (Ludvetov breg i drugi) dostavljeno je nadležnim službama  

 
Informacije: 

• Boris Scutari, član Vijeća i predsjednik  Vojmir Turak iznijeli su nezadovoljstvo dijela grañana 
Zameta koji koriste autobusnu liniju 2A, radi zadnje izmjene trase  te voznog reda. 

Zaključak:  
Viječe MO Zamet jednoglasno se složilo da se uputi Gradu Rijeci i KD "Autotrolej " zamolba:  
      - za izmjenu trase autobusa linije 2A s prijedlogom da prometuje preko Baredica, Čandekovom, 



 3/3

Vukovarskom  preko Potoka i skreće u ulicu Nikole Tesle prema kolodvoru i produži do Andrije Kačića 
Miošića. Istom trasom  vozi u povratku.  
      - Vijeće je mišljenja da grañani opravdano negoduju zbog voznog reda te predlaže da bi polaske 
autobusa  trebalo vratiti na puni sat, odnosno na pola sata kao prije zadnje izmjene.  
 

• Vijeće je raspravilo o zamolbi Pusnog odbora Zametskih zvončara i maškara za suradnju u 
realizaciji "maškaranih reduta"  

Zaključak: 
Vijeće MO će podržati "dječje redute" kroz svoj Program "brige o djeci" pod uvjetom da Zametske maškare i 
zvončari dostave program reduta, odnosno Pusnih aktivnosti namijenjenih djeci.    
 
 

• Predsjednik Vijeća MO je izvijestio:  
- da je dana suglasnost  za korištenje dvorane mjesnog odbora Karate klubu "Zamet" za organizaciju 

prvenstva Hrvatske u karateu. 
- da je dana podrška OŠ Zamet  za suradnju u proteklom razdoblju radi natječaja za dodjelu 

Županijske nagrade. 
- Vijeće je podržalo održavanje  2. turnira "Braće Pahor"  
- Što se tiče imenovanja trga predsjednik Vojmir Turak je mišljenja da bi "Rijekasport" kao upravitelj 

Centra Zamet morao biti upoznat s pokretanjem inicijative za imenovanje trga te da će o tome 
razgovarati s direktorom Zlatanom Hreljcem i rukovoditeljicom centra Dolores Čule. 

- da je prikupljeno 2.500,00 kuna sponzora ("Vratnikpromet", Topola, Dezinsekcija)  za tiskanje 
      Informativnnog lista MO, što je još uvijek premalo.  

Zaključak: Vijeće MO prima na znanje priopćenje 
 

• Predsjednik Vijeća MO i Boris Scutari  su upoznali  nazočne da djelatnici na tržnici Zamet negoduju 
zbor regulacije parkiranja oko tržnice. 

 Zaključak nije donesen s obzirom da Vijeće MO nije dobilo nikakav pisani prijedlog prodavača tržnice. 
 

 
 
 

 
Ovaj se zapisnik sastoji od  3 (tri) stranice. 
 

 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Zamet 
 

Marija Cuculić Vojmir Turak 
                                                   


